ELS GENTILICIS
Ens indiquen la procedència o la pertinença a un lloc.
Es formen amb els sufixos:

-à/-ana, -enc/-enca, 

-ès/-esa, -í/-ina
...
Exemples:
	· Suècia- suec/ -a
· Manresa- manresà/ -ana
· Sabadell- sabadellenc/ -enca
· Anglaterra- anglès/-esa

	· Mallorca- mallorquí/ -ina
· Andorra- andorrà/ -ana
· Barcelona- barceloní/ -ina
· Índia- indi/ -a



	-à, -ana
	lleidatà, -ana/ vigetà, -ana
italià, -ana/  miravetà, -ana


	-í, -ina
	menorquí, -ina/ badaloní, -ina
tortosí, -ina/ cerverí, -ina


	-ès, -esa
	aranès, -esa/ puigcerdanès, -esa

lluçanès, -esa/ holandès, esa


	-enc, -enca
	terrassenc, -enca / reusenc, -enca
figuerenc, -enca/ torellonenc, -enca


	-ol, -ola
	espanyol, -ola



	-er, -era
	brasiler, -era



	-eu, -ea
	europeu, -ea



	-ic, ica
	nòrdic, -ica



	-ec, -ega

       
	noruec, -ega




